
ZÁPIS z veřejného zasedání zastupitelstva obce Hnačov konaného dne 6. března 2013 

  

Přítomni:  dle prezenční listiny 

  

Program:  1. Zahájení, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

                   2. Schválení programu 

                   3. Kontrola usnesení 

                   4. Výběrové řízení na provozovatele restaurace v ATC – volba komise 

                   5.Volby do zastupitelstva obce – 13.duben 2013 

                   6. Diskuse a závěr 

  

1.    Jiří Šebesta  zahájil veřejné zasedání zastupitelstva uvítáním přítomných a podal návrh 
usnesení,  že  ověřovateli zápisu jsou určeni paní Ivana Brabcová a pan Pavel  Trnka, a 
jako zapisovatelka paní Nikola Maxová. 
Návrh usnesení byl schválen 4 hlasy.                                
   

2.       Jelikož nikdo nepodal návrh na změnu nebo doplnění programu, byl podán návrh 
usnesení, že veřejné zasedání se bude řídit programem uvedeným na pozvánce. 

Návrh usnesení byl schválen 4 hlasy. 

3.       Jiří Šebesta připomněl přítomným  usnesení přijatá na minulém zasedání a informoval o 
jejich plnění. (Zápis z minulého zasedání konaného 12. 12. 2012, smlouvy, dohody a 
provedené úkony také k nahlédnutí a ověření na OÚ). 

4.    Pro transparentnost výběrového řízení  na  provozovatele restaurace v ATC byl podán 
tento návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce určuje tříčlennou komisi pro kontrolu 
neporušenosti došlých nabídek a jejich řádného otevření ve stanoveném 
termínu. Tato komise provede společně se zastupiteli obce předběžné 
vyhodnocení nabídek a vyhotoví z tohoto zápis. 

           Komise bude ve složení:  Jaroslav Vopat – předseda 

                                               Tomáš Švec - člen                                                                 Ivana 
Brabcová – člen 

                  Návrh usnesení byl přijat 4 hlasy. 



5.       Jiří Šebesta informoval  o místě a době konání dalších voleb do zastupitelstva obce a 
o vytvoření jediné společné kandidátky, jejíž členové by po zvolení měli tvořit plně 
fungující sedmičlenné zastupitelstvo. 

6.       V diskusi byla starostou podána řada informací k záležitostem jak  probíhajícím, tak 
které nás nejbližší době čekají řešit. 
Bylo upozorněno  na  nutnost přijetí  nové vyhlášky  o místním poplatku za likvidaci 
odpadů, na záměr obce znovu pronajmout  část pozemku v ATC na provoz půjčovny 
sportovního náčiní (loděnice), na průběžné výsledky hospodaření v lesích. Byla podána 
informace ohledně likvidace nebezpečného odpadu, o sběru starých tonerů, o 
uvažovaném pořádání dětského dne v ATC, o stavu jednání a přijatých opatření pro 
zlepšení kvality vody v Hnačovském rybníce, o personálním obsazení  zajištění provozu 
ATC a předpokládané mzdové ohodnocení, o zamýšleném zvýšení vybavenosti ATC 
(dětský areál a areál pro kulturní akce)  a další drobnější info. 
Kronikář  Tomáš Švec stručně charakterizoval  obsah staré obecní kroniky a seznámil 
občany se stručnou historií obce s tím, že rád připraví pro některá zasedání krátké 
přednášky k historii naší obce. 
Občan Pavel Trnka upozornil na suchý strom v blízkosti obecní komunikace v horní 
části obce a nutnost jeho odstranění  z bezpečnostních důvodů. 
Občané byli seznámeni s potřebou schválení nové smlouvy s firmou ECOKOM o 
bezplatném zapůjčení nádob na tříděný odpad a to 2ks plast a 2ks papír. Návrh 
usnesení:     Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy s firmou ECOKOM na 
zapůjčení nádob na sběr tříděného odpadu, tak jak byla předložena. 

 Návrh byl schválen 4 hlasy 

  

          Poté Jiří Šebesta poděkováním za účast a pozornost a zasedání ukončil. 

  

Přílohy:  prezenční listina, pozvánka na veřejné zasedání zastupitelstva obce Hnačov 

  

Zapsala:  Maxová Nikola                                Jiří Šebesta 

                                                                          Starosta 

  

Ověřovatelé:  Ivana Brabcová                          

                       Pavel Trnka 



 


